

Nota de Premsa  
Calvià, 28 de setembre de 2021

## **COMENÇA UNA NOVA EDICIÓ DE LA MOSTRA DE CUINES DE TARDOR DE CALVIÀ AMB UN INCREMENT DE PARTICIPACIÓ DE RESTAURANTS DEL MUNICIPI**

**Tindrà lloc els divendres 1, 8, 15 i 22 d'octubre a establiments de diferents nuclis de Calvià**

Aquest divendres 1 d'octubre comença una nova edició de la Mostra de Cuines de Tardor de Calvià i que tindrà lloc durant quatre divendres consecutius d'aquest mes d'octubre, a diferents nuclis del municipi.

Enguany s'ha incrementat la participació dels establiments. En concret, hi prenen part 41 restaurants que oferiran un menú complet a preus populars, de 14 o 16 euros. Els restaurants ofereixen el menú al migdia, al vespre o en els dos horaris, mentre que alguns ofereixen també menú infantil, alternatiu, sense gluten o vegetarià. A més, prop del 50%, donaran la possibilitat de recollida el menú en el local per consumir-lo a casa.

Dels 41 restaurants participants, 7 ho fan per primera vegada, i la majoria d'ells ho fan després d'haver participat en la *Pasta Party* de la Half Marathon Magaluf, que enguany ha tingut un format molt similar a la Mostra de Cuines.

El divendres 1 d'octubre la Mostra tindrà lloc a les zones d'Illetes, Cas Català, Bendinat i Son Caliu; el dia 8, a Palmanova, Magaluf i Son Ferrer; el divendres 15 es farà a Santa Ponça i Costa de la Calma; i el dia 22, a Peguera, Cala Fornells, el Toro i es Capdellà.

Es tracta d'una cita anual, que se celebra a la primavera i a la tardor, és a dir, a l'inici i al final de la temporada, en què es vol donar protagonisme a la gastronomia que es fa a Calvià i visibilitat als restaurants del terme municipal, i que ajuda a mantenir i impulsar economia al municipi.

Més informació i detalls dels menús: <https://visitcalvia.org/mostra-de-cuines-de-calvia>

Facebook: Mostra de Cuines Calvià

Nota de Prensa  
Calvià, 28 de septiembre de 2021

## **COMIENZA UNA NUEVA EDICIÓN DE LA MOSTRA DE CUINES DE TARDOR DE CALVIÀ CON UN INCREMENTO DE PARTICIPACIÓN DE RESTAURANTES DEL MUNICIPIO**

**Tendrá lugar los viernes 1, 8, 15 y 22 de octubre en establecimientos de diferentes núcleos de Calvià**

Este viernes 1 de octubre comienza una nueva edición de la Mostra de Cuines de Tardor de Calvià y que tendrá lugar durante cuatro viernes consecutivos de este mes de octubre, en diferentes núcleos del municipio.

Este año se ha incrementado la participación de los establecimientos. En concreto, tman parte en la Mostra 41 restaurante que ofrecerán un menú completo a precios populares, de 14 o 16 euros. Los restaurantes ofrecen el menú al mediodía, por la noche o en los dos horarios, mientras que algunos ofrecen también menú infantil, alternativo, sin gluten o vegetariano. Además, cerca del 50%, darán la posibilidad de recogida del menú en el local para consumirlo en casa.

De los 41 restaurantes participantes, 7 lo hacen por primera vez, y la mayoría de ellos lo hacen después de haber participado en la *Pasta Party* de la Half Marathon Magaluf, que este año ha tenido un formato muy similar a la Mostra de Cuines.

El viernes 1 de octubre la Mostra tendrá lugar en las zonas de Illetes, Caso Catalán, Bendinat y Son Caliu; el día 8, en Palmanova, Magaluf y Son Ferrer; el viernes 15 se hará en Santa Ponça y Costa de la Calma; y el día 22, en Peguera, Cala Fornells, el Toro y es Capdellà.

Se trata de una cita anual, que se celebra en primavera y en otoño, es decir, al inicio y final de la temporada, en la que se quiere dar protagonismo a la gastronomía que se hace en Calvià y visibilidad a los restaurantes del término municipal, y que ayuda a mantener e impulsar economía en el municipio.

Más información y detalles de los menús: <https://visitcalvia.org/mostra-de-cuines-de-calvia>

Facebook: Mostra de Cuines Calvià